
Møtereferat

Møtet gjelder: Brukerråd

Dato og tid: 11.09.24 kl.16.00-17.30

Sted: Personalrommet /Nyborg skole

Deltakere:

Cornelia Sandbakken, elevrådet

Ellie Azarirad Langholm, elevrådet

Tor Sandnes Hov, elevrådet

Stine Knutsson, FAU

Ragnhild Skorpa, FAU

Anne-Kathrine Fjelnseth, kontaktlærer

Linda Eggen Rønning, avd.leder

Astrid Rekstad Hernæs, rektor

Forfall:

Referent:

Nr Sak Ansvar
1 Gjennomgang av referat fra forrige møte.

Godkjenning av saksliste

2 Gjensidig informasjon om arbeidet i rådsorganene

Elevrådet:
Vi har startet opp og har hatt to møter med ulik info. Det er søkt til leder og nestleder og
dette året prøver vi ut en ny lederform, med teamstyrt ledelse. Det er tre representanter
som arbeider sammen. Dette er Ellie, Tor og Cornelia S. fra 7.trinn.
Nytt møte hvor vi skal se nærmere på året som kommer, spesielt tiden før jul.
Fredag 18.okt Skolejogg.
Siste møte i elevrådet onsdag 11.sept. Gjennomgått skolereglene, sett litt på noe av det
faste vi jobber med og snakket noe om skolejoggen. Nytt møte ikke satt, se på om det blir
før eller etter heldag 3.okt.



Miljøråd:
Har også kommet i gang her med to møter og info om noe av arbeidet. Det er kommet inn
søknader til leder og nestleder og dette skal elevene få svar på senere i denne uka. Nytt
møte kommende uke hvor vi skal se litt nærmere på planer vi allerede har og hva vi kan
jobbe videre med, samt ta inn nytt i arbeidet for Nyborg.
Gjennomgått miljøregler og laget kriterier for ryddekonkurranse. Starter opp nå i høst,
datoer må settes her.

Når det gjelder både elevråd og miljøråd skal det være heldagskurs torsdag 3.okt.

FAU:
Ønsker å fortsette arbeidet med skolemiljø fra i fjor.
Laget forslag med mobilvett.
Oppfølging av saker som foregår på skolen der foreldre kan være med å bidra
Økonomi:
ca. 1300,- fra kaffevips så langt. Samt noen beløp som man ønsker å avklare. Linda og FAU
ser på dette sammen. De som vipser bør bli flinkere til å markere hva beløpet gjelder.
Årsmøte er den 22.okt. Innkalling kommer her.

7.trinn søker FAU om 1000 kr for å kunne ha en gymtime i en turnhall.
3 Informasjon fra ledelsen

● Oppstart av skoleåret har gått bra.
● 1 årsverk lærer og 1 årsverk miljø er redusert dette skoleåret etter endring i

økonomi fra kommunen.
● Gode og trygge læringsmiljø er i fokus i trondhjemsskolen og det kurses og rettes

fokus på dette.
● “Bedre skolestart” nytt på 1.trinn dette skoleåret. Bygger på hvordan møblere og

lage rommet for 1.trinn. Organiseringen er annerledes og det er “mykere”
overganger, eks. SFO og skole samkjører noe mer i overganger. Så langt har dette
vært en fin oppstart for elevene på SFO og skole.

● Bruk av halvplass og morgen SFO
Vi kan bestemme på egen enhet hvordan vi tilbyr bruk av halvplass på morgen SFO.
Pr. i dag har vi det slik at man bruker 1 time av timene når man kommer på
morgenen.
Alternativer:

1. Ha den løsningen som vi har i dag - 1.time går med uansett når man
kommer på morgenen

2. Ikke mulig å benytte morgen SFO
3. Mellom kl. 07.00-07.30 - man bruker 1 time

Etter 07.30 - man bruker 0,5 time
Linda deltar på årsmøtet til FAU og legger frem saken.

4 Lærings- og oppvekstmiljøet på Nyborg
Åpen post for å ta opp saker som angår dette temaet, både fra elever, foresatte og ansatte.
Fint om dette også kan være et tema både i elevrådet og FAU.

Vi må sende ut diverse info samlet og gjennom flere kanaler. Vente med å sende ut skriv
om forventninger etter gjennomførte foreldremøter, samt etter årsmøte i FAU hvor ulike
saker blir tatt opp.
FAU undersøker hvor dokument om nettbruk ligger og deles med oss igjen. Litt på avveie i
alle diskene!



Videre arbeid:
Skriv til alle foresatte om nettbruk. Samarbeid FAU, brukerråd og elevråd.
Sendes sammen med lenke fra politiet+lenke om søvn

5 SteinSaksPapir
Oppvekststrategien SteinSaksPapir er revidert, og er nå en temaplan; en del av
kommuneplanen Trondheimsløftet.
Fellesskapets viktighet.

6 Gjeldende fra 01.08.24:
Forskrift om skoleregler for elever i grunnskolen i Trondheim kommune, Trøndelag

Skoleregler 2024/25
- ansatte
- Elevråd
- Brukerråd

7 Eventuelt:
Nyborg frisbeegolfbane - drift
Det er avtalt en ny avtale med Trondheim bydrift - de klipper gresset 2-3 ganger i året
Denne avtalen utarbeides av Trondheim bydrift og varer i 5 år - etter 5 år ny evaluering

Neste møte:

https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/11-politikk-og-planer/planer/temaplaner/temaplan-stein-saks-papir-2024.pdf
https://lovdata.no/dokument/LTII/forskrift/2024-06-12-1949
https://docs.google.com/document/d/12sXHccZPqHRdG8DlJpu8tw--WcAyseG71WN04dmxRlQ/edit

